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 Zápis č.  16/2015 (16)  

z řádného zasedání Akademického senátu Fakulty technologické 
konaného dne 12. října 2015 v zasedací místnosti 230, 

v budově U15, Vavrečkova 5669, Zlín 
 

Přítomni: Dr. Staněk, Dr. Gál, Dr. Rouchal, Dr. Egner, Dr. Jančová, Ing. Fojtl,  
Ing. Hnátková, Ing. Mizerová, Ing. Huba, D. Vítková (10 členů) 

Omluven: Dr. Beníček 

Hosté: doc. Gregar, doc. Buňka, doc. Ponížil, doc. Buňková, Dr. Hauerlandová,  
Bc. Vodinská, Ing. Totková, Ing. Martínková, Ing. Vojáčková 

Program: 

1. Kontrola zápisu.   

2. Stav splnění usnesení AS FT. 

3. Projednání programu zasedání.  

4. Projednání návrhu „Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro 

akademický rok 2016/2017 pro akreditované bakalářské studijní programy 

uskutečňované v českém jazyce“. (doc. Gregar, pověřený výkonem působnosti funkce 

děkana FT)  

5. Projednání návrhu „Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro 

akademický rok  2016/2017 pro akreditované navazující magisterské studijní 

programy uskutečňované v českém jazyce“. (doc. Gregar, pověřený výkonem 

působnosti funkce děkana FT)  

6. Projednání návrhu „Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení do 

doktorských studijních programů uskutečňovaných v českém jazyce pro ak. rok 

2016/2017“. (doc. Gregar, pověřený výkonem působnosti funkce děkana FT)  

7. Projednání návrhu „Directive on Publicly Announced Admission Procedure for 

Doctoral Study Programmes in the English Language for the Academic Year 

2016/2017“. (doc. Gregar, pověřený výkonem působnosti funkce děkana FT)  

8. Projednání návrhu „Průběžná zpráva o hospodaření Fakulty technologické za 

období 1-8/2015“. (tajemnice)  

9. Různé. 

Jednání zahájil a řídil předseda AS FT Dr. Staněk.  

Předseda AS FT Dr. Staněk sdělil, že je přítomno 10 členů a senát  
je usnášeníschopný.  
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ad 1)   Kontrola zápisu    

Předseda AS FT Dr. Staněk požádal přítomné členy senátu, zda mají připomínky,  

popř. doplňující návrhy k zápisu č. 15/2015 (15).  

NÁVRH USNESENÍ AS FT č. 01/16/2015 

Akademický senát FT schválil zápis č. 15/2015 (15) ve znění zveřejněném 
v informačním systému FT UTB ve Zlíně. 

HLASOVÁNÍ 

PRO  10 
PROTI    0  
ZDRŽEL SE    0 
 
Návrh byl přijat. 

USNESENÍ AS FT č. 01/16/2015 

Akademický senát FT schválil zápis č. 15/2015 (15) ve znění zveřejněném v informačním 
systému FT UTB. 

ad 2)  Stav plnění usnesení AS FT 

Předseda AS FT Dr. Staněk sdělil, že na řádném zasedání AS FT dne 22. 6. 2015 bylo 

schváleno usnesení AS FT č. 04/12/2015, týkající se pravidel a rozdělení finančních 

prostředků FT pro rok 2015.   

Požádal doc. Gregara o vyjádření k tomuto bodu. 

Doc. Gregar požádal paní tajemnici, aby se vyjádřila k tomuto usnesení. 

Tajemnice Bc. Vodinská sdělila, že od rektora prof. Sáhy přišel dopis, ve kterém sděloval, 

že Pravidla a rozdělení finančních prostředků FT pro rok 2015 jsou v rozporu s platnou 

legislativou. Představila dodatek č. 1 pravidla a rozdělení finančních prostředků FT pro 

rok 2015, kde se děkan zavazuje, jakou formou se bude řešit případné finanční 

nedostatky související s nezbytným provozem ústavu a náklady vyplývající 

zaměstnavateli z pracovně právních vztahů dle Zákoníku práce č. 262/2006 Sb., § 109, 

bod 1 „Za vykonanou práci přísluší zaměstnanci mzda, plat nebo odměna z dohody za 

podmínek stanových tímto zákonem, nestanoví-li tento zákon nebo zvláštní právní 

předpis jinak 39). 
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Tajemnice Bc. Vodinská sdělila, že veškeré náklady budou hrazeny z rezervy fakulty. 

Upozornila, že fakulta se nedostane do deficitu, očekává se pouze, že dva ústavy mohou 

mít problémy s finančním krytím. V Pravidlech a rozdělení finančních prostředků 

Fakulty technologické pro rok 2015proto je uvedeno, že pokud se některý z ústavů 

ocitne ve stavu finanční nedostatečnosti, může požádat o dokrytí osobních a provozních 

prostředků z rezervy FT (odst. 3.1.). 

Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval za vyjádření. 

Tajemnice Bc. Vodinská požádala o vyjádření předsedy AS FT Dr. Staňka a pověřeného 

doc. Gregara, zda souhlasí, aby tento materiál byl předložen až oficiálně jmenovaným 

děkanem. V tomto dokumentu se děkan FT zavazuje uhradit ústavům FT, které se 

ocitnou ve stavu finanční nedostatečnosti náklady na provoz a na mzdu, plat či odměnu 

pracovníkům ústavu. 

Doc. Gregar požádal členy senátu, aby materiál brali jako předložené stanovisko 

k projednání na dnešním zasedání. Oficiální stanovisko bude předloženo jmenovaným 

děkanem s mandátem na následující čtyřleté období. 

Doc. Buňka sdělil, že materiál byl s ním konzultován a nespatřuje v něm nebezpečí  

pro fakultu. Oficiálně připraví dopis, který podpoří přijetí usnesení. Požádal předsedu  

AS FT Dr. Staňka, aby termín dalšího zasedání AS FT přesunul na pondělí dne 2. 11. 

2015. Z důvodu již naplánované SC v rámci projektu Erasmu se nemůže příštího 

zasedání (26. 10.) zúčastnit. 

Předseda AS FT Dr. Staněk sdělil, že termín dalšího zasedání senátu se bude projednávat 

v bodu Různé.  

Žádný člen senátu se k návrhu doc. Buňky nevyjádřil záporně. 

ad 3)  Projednání programu zasedání 

Předseda AS FT Dr. Staněk požádal přítomné členy senátu a zástupce vedení fakulty,  

zda mají připomínky, popř. doplňující návrhy k představenému návrhu programu 

řádného zasedání senátu. 

NÁVRH USNESENÍ AS FT č. 02/15/2015 

Akademický senát schválil program řádného zasedání AS FT.  
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1. Kontrola zápisu.   

2. Stav splnění usnesení AS FT. 

3. Projednání programu zasedání.  

4. Projednání návrhu „Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro 

akademický rok 2016/2017 pro akreditované bakalářské studijní programy 

uskutečňované v českém jazyce“. (doc. Gregar, pověřený výkonem působnosti funkce 

děkana FT)  

5. Projednání návrhu „Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro 

akademický rok  2016/2017 pro akreditované navazující magisterské studijní 

programy uskutečňované v českém jazyce“. (doc. Gregar, pověřený výkonem 

působnosti funkce děkana FT)  

6. Projednání návrhu „Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení do 

doktorských studijních programů uskutečňovaných v českém jazyce pro ak. rok 

2016/2017“. (doc. Gregar, pověřený výkonem působnosti funkce děkana FT)  

7. Projednání návrhu „Directive on Publicly Announced Admission Procedure for 

Doctoral Study Programmes in the English Language for the Academic Year 

2016/2017“. (doc. Gregar, pověřený výkonem působnosti funkce děkana FT)  

8. Projednání návrhu „Průběžná zpráva o hospodaření Fakulty technologické za 

období 1-8/2015“. (tajemnice)  

9. Různé. 

HLASOVÁNÍ 

PRO  10 
PROTI    0 
ZDRŽEL SE    0 

Návrh byl přijat. 

USNESENÍ AS FT č. 02/15/2015 

Akademický senát schválil program řádného zasedání AS FT. 
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1. Kontrola zápisu.   

2. Stav splnění usnesení AS FT. 

3. Projednání programu zasedání.  

4. Projednání návrhu „Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro 

akademický rok 2016/2017 pro akreditované bakalářské studijní programy 

uskutečňované v českém jazyce“. (doc. Gregar, pověřený výkonem působnosti funkce 

děkana FT)  

5. Projednání návrhu „Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro 

akademický rok  2016/2017 pro akreditované navazující magisterské studijní 

programy uskutečňované v českém jazyce“. (doc. Gregar, pověřený výkonem 

působnosti funkce děkana FT)  

6. Projednání návrhu „Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení do 

doktorských studijních programů uskutečňovaných v českém jazyce pro ak. rok 

2016/2017“. (doc. Gregar, pověřený výkonem působnosti funkce děkana FT)  

7. Projednání návrhu „Directive on Publicly Announced Admission Procedure for 

Doctoral Study Programmes in the English Language for the Academic Year 

2016/2017“. (doc. Gregar, pověřený výkonem působnosti funkce děkana FT)  

8. Projednání návrhu „Průběžná zpráva o hospodaření Fakulty technologické za období 

1-8/2015“. (tajemnice) 

9. Různé. 

  



 

 

Stránka6 z 12 

 

 

ad 4)  Projednání návrhu „Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení 

pro akademický rok 2016/2017 pro akreditované bakalářské studijní 

programy uskutečňované v českém jazyce“. (doc. Gregar, pověřený 

výkonem působnosti funkce děkana FT)  

Předseda AS FT Dr. Staněk požádal doc. Ponížila o vyjádření k předloženému materiálu. 

Zároveň sdělil, že materiál byl projednán na Legislativní komisi AS FT dne  

29. 9. 2015. Materiál byl poté upraven a zaslán k projednání ve sledování změn. 

Doc. Ponížil informoval o směrnici děkana k přijímacímu řízení, sdělil, že všechny 

připomínky byly zapracovány. Dokument ve sledování změn byl zaslán k projednání  

na AS FT. 

Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval za vyjádření a požádal předsedu LK AS FT  

Dr. Rouchala o stanovisko k materiálu. 

Předseda LK AS FT Dr. Rouchal informoval o zapracování všech připomínek, požádal 

doc. Ponížila, aby doplnil pozici u svého jména v tabulce. Zároveň sdělil závěr ze 

zasedání LK AS FT: po zapracování navrhovaných změn, o daném návrhu lze hlasovat na 

řádném zasedání AS FT. 

Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval za vyjádření a otevřel k předloženému materiálu 

diskuzi. 

NÁVRH USNESENÍ AS FT č. 03/15/2015 

AS FT schválil „Směrnici k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro akademický rok 

2016/2017 pro akreditované bakalářské studijní programy uskutečňované v českém 

jazyce“. 

HLASOVÁNÍ 

PRO  10 
PROTI    0 
ZDRŽEL SE    0 

Návrh byl přijat. 
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USNESENÍ AS FT č. 03/15/2015 

AS FT schválil „Směrnici k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro akademický rok 

2016/2017 pro akreditované bakalářské studijní programy uskutečňované v českém 

jazyce“. 

Doc. Ponížil poděkoval za projednání a schválení předložené směrnice. 

Předseda AS FT Dr. Staněk požádal doc. Ponížila o přípravu a vydání směrnice s datem 

účinnosti od 13. 10. 2015. 

Doc. Buňka následně informoval členy senátu o rozhodnutí a dohodě se stávajícími 

proděkany, že budou pověřeni do doby jmenování nových proděkanů. 

Odchod doc. Buňky v 13:30 h. 

ad 5) Projednání návrhu „Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení 

pro akademický rok  2016/2017 pro akreditované navazující magisterské 

studijní programy uskutečňované v českém jazyce“. (doc. Gregar, pověřený 

výkonem působnosti funkce děkana FT)  

Předseda AS FT Dr. Staněk požádal doc. Buňkovou o vyjádření k předloženému 

materiálu. 

Doc.. Buňková sdělila, že připomínky z LK AS FT byly zapracovány a i ve formátu změn 

byl materiál zaslán k projednání na řádném zasedání AS FT. Informovala o vyjádření 

z MŠMT k omezení akreditace SP CHTM, SO Chemie potravin a bioaktivních látek 

z důvodu nejasnosti některých předmětů. Sdělila, že na MŠMT bude zaslán vysvětlující 

dopis.  

Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval za vyjádření a požádal předsedu LK AS FT  

Dr. Rouchala o vyjádření. 

Předseda LK AS FT Dr. Rouchal sdělil, že všechny připomínky byly zapracovány a komise 

doporučuje, po zapracování navrhovaných změn, o daném návrhu hlasovat  

na řádném zasedání AS FT. 

Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval za vyjádření a otevřel diskuzi. 
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NÁVRH USNESENÍ AS FT č. 04/15/2015 

AS FT schválil „Směrnici k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro akademický rok  

2016/2017 pro akreditované navazující magisterské studijní programy uskutečňované v 

českém jazyce“. 

HLASOVÁNÍ 

PRO  10 
PROTI    0 
ZDRŽEL SE    0 

Návrh byl přijat. 

USNESENÍ AS FT č. 04/15/2015 

AS FT schválil „Směrnici k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro akademický rok  

2016/2017 pro akreditované navazující magisterské studijní programy uskutečňované v 

českém jazyce“. 

Doc. Buňková poděkovala za projednání a schválení směrnice. 

Předseda AS FT Dr. Staněk požádal, aby se i tento dokument připravil k vydání 

s účinnosti 13. 10. 2015. 

ad 6) Projednání návrhu „Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení 

do doktorských studijních programů uskutečňovaných v českém jazyce 

pro ak. rok 2016/2017“. (doc. Gregar, pověřený výkonem působnosti funkce 

děkana FT)  

Předseda AS FT Dr. Staněk omluvil z dnešního jednání doc. Humpolíčka a požádal  

Ing. Vojáčkovou, aby představila předložený materiál. 

Ing. Vojáčková sdělila, že připomínky z LK AS FT byly zapracovány, vyskytla se pouze 

jedna změna v čl. 2 odst. 3 údaje pro platbu a ve čl. 5 - byl opraven předpis směrnice 

rektora. 

Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval za představení a požádal předsedu LK AS FT  

Dr. Rouchala o vyjádření. 

Předseda LK AS FT Dr. Rouchal sdělil, že všechny připomínky byly zapracovány a komise 

doporučuje, po zapracování navrhovaných změn, o daném návrhu hlasovat  

na řádném zasedání AS FT. 
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Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval za vyjádření a otevřel diskuzi. 

NÁVRH USNESENÍ AS FT č. 05/15/2015 

AS FT schválil „Směrnici k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení do doktorských 

studijních programů uskutečňovaných v českém jazyce pro ak. rok 2016/2017“. 

HLASOVÁNÍ 

PRO  10 
PROTI    0 
ZDRŽEL SE    0 

Návrh byl přijat. 

USNESENÍ AS FT č. 05/15/2015 

AS FT schválil „Směrnici k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení do doktorských 

studijních programů uskutečňovaných v českém jazyce pro ak. rok 2016/2017“. 

ad 7)  Projednání návrhu „Directive on Publicly Announced Admission 

Procedure for Doctoral Study Programmes in the English Language for the 

Academic Year 2016/2017“. (doc. Gregar, pověřený výkonem působnosti 

funkce děkana FT)  

Předseda AS FT Dr. Staněk požádal Ing. Vojáčkovou, aby se vyjádřila k předloženému 

materiálu. 

Ing. Vojáčková informovala o úpravě drobných připomínek. Sdělila, že na základě 

žádosti z LK AS FT se dotazovala na Mezinárodní oddělení UTB, zda diakritika u 

poplatků je v pořádku. Dle jejich vyjádření je materiál v pořádku a může být předložen 

k projednání na AS FT. 

Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval a požádal předsedu LK AS FT Dr. Rouchala 

o vyjádření. 

Předseda LK AS FT Dr. Rouchal sdělil, že všechny připomínky byly zapracovány a komise 

doporučuje, po zapracování navrhovaných změn, o daném návrhu hlasovat  

na řádném zasedání AS FT. 
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NÁVRH USNESENÍ AS FT č. 06/15/2015 

AS FT schválil „Directive on Publicly Announced Admission Procedure for Doctoral 

Study Programmes in the English Language for the Academic Year 2016/2017“. 

HLASOVÁNÍ 

PRO  10 
PROTI    0 
ZDRŽEL SE    0 

Návrh byl přijat. 

USNESENÍ AS FT č. 06/15/2015 

AS FT schválil „Directive on Publicly Announced Admission Procedure for Doctoral Study 

Programmes in the English Language for the Academic Year 2016/2017“. 

ad 8) Projednání návrhu „Průběžná zpráva o hospodaření Fakulty 

technologické za období 1-8/2015“. (tajemnice)  

Předseda AS FT Dr. Staněk požádal paní tajemnici Bc. Vodinskou, aby představila 

průběžnou zprávu. 

Ing. Martínková rozdala členům senátu výtisk průběžné zprávy, který poté prezentovala 

tajemnice Bc. Vodinská. 

Tajemnice Bc. Vodinská prezentovala „Průběžnou zprávu o hospodaření FT za období  

1-8/2015“.  

Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval za prezentaci a otevřel diskuzi. 

 Dr. Egner požádala o úpravu na straně 7, jedná se o opravu roku 2015. 

- Tajemnice Bc. Vodinská poděkovala a sdělila, že rok bude opraven. 

Předseda AS FT Dr. Staněk sdělil, že předseda EK AS FT Dr. Beníček není přítomen, proto 

ho písemně vyzve, aby svolal zasedání EK AS FT, předběžně navrhl termín na 26. 10. 

2015. Termín společně s programem zasedání bude včas zaslán členům EK AS FT. 

Požádal tajemnici Bc. Vodinskou, aby upravila všechny tabulky. 

Tajemnice Bc. Vodinská sdělila, že všechny budou provedeny všechny požadované 

úpravy a materiál bude následně zaslán předsedovi senátu. 
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Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval a požádal členy senátu, aby připomínky 

k předloženému materiálu zasílali předsedovi EK AS FT Dr. Beníčkovi do pondělí  

26. 10. 2015 do 10:00 h. 

 Ing. Hnátková požádala o doplnění sloupečku a vyjádření % čerpání jednotlivých 

ústavů. 

- Tajemnice Bc. Vodinská sdělila, že tabulka bude doplněna. 

ad 9) Různé. 

Předseda AS FT Dr. Staněk seznámil členy senátu s předběžným programem a návrhem 

termínu příštího řádného zasedání AS FT, které by se uskutečnilo v pondělí dne 

2. 11. 2015 od 13:00 h v zasedací místnosti 230/LCFT. Požádal členy senátu o jejich 

případné připomínky. 

NÁVRH USNESENÍ Č. 07/15/2015 

AS FT schválil termín řádného zasedání AS FT, které se uskuteční v pondělí  

dne 2. 11. 2015 od 13:00 h v zasedací místnosti 230/U15. 

HLASOVÁNÍ: 

PRO   10 

PROTI      0 

ZDRŽEL SE     0 

USNESENÍ AS FT č. 07/15/2015 

AS FT schválil termín řádného zasedání AS FT, které se uskuteční v pondělí  

dne 2. 11. 2015 od 13:00 h v zasedací místnosti 230/U15. 

Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval za hlasování a požádal členy vedení a členy AS FT, 

zda mají připomínky do bodu různé. 

Předseda AS FT Dr. Staněk sdělil, že v úterý dne 13. 10. 2015 na zasedání Kolegia rektora 

bude jmenován rektorem prof. Sáhou zvolený kandidát na jmenování děkanem doc. Ing. 

František Buňka, Ph.D. 

 Tajemnice Bc. Vodinská informovala o odpovědi od Ing. Navrátilové, která má  

na starosti BOZP a PO na UTB ve Zlíně. Ing. Navrátilová byla dotázána, zda 
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květináče před budovou U1 a U15 nejsou v rozporu s bezpečnostními předpisy, 

z důvodu nástupní plochy pro složky IZS.  

Vše je v souladu s platnými předpisy. 

 Ing. Hnátková informovala o zasedání studentské Rady vysokých škol, pozvala 

členy senátu na studentskou konferenci a informovala o ceně Jana Opletala. 

Nominace na cenu Jana Opletala je možné zaslat na email Ing. Hnátkové. 

 Doc. Gregar informoval o 17. Setkání akademických pracovníků chemických 

fakult z ČR a SR. Sdělil, že tato akce byla vydařená. 

Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval doc. Gregarovi za spolupráci při překlenutí období 

bez jmenovaného děkana FT. 

Předseda AS FT Dr. Staněk se zároveň vrátil k nástupní ploše pro IZS, sdělil, že na 

výkresech u budovy U1 jsou vyznačeny dva východy. Z toho jeden východ je již nyní 

zazděný, požádal tajemnici Bc. Vodinskou, aby tuto skutečnost na rektorátě nahlásila.   

Předseda AS FT Dr. Staněk požádal Ing. Hnátkovou, aby požádala na zasedání Kolegia 

rektora, aby vydávané směrnice a další dokumenty byly v textové podobě pdf a ne ve 

formátu obrázku. Je to z důvodu snadnějšího vyhledávání klíčových slov v 

těchto předpisech. 

Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval všem přítomným za účast a ukončil zasedání 

Akademického senátu FT. 

Další zasedání AS FT se uskuteční  

v pondělí dne 2. 11. 2015 od 13:00 h v zasedací místnosti 230/U15. 

 
Ve Zlíně dne: 12. 10. 2015 
Konec zasedání: 14:13 h 
Zapsala: Ing. Jitka Totková 
 
 
    Ing. Michal Staněk, Ph.D. 
          předseda AS FT 


